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PROTOKÓŁ Nr LVII/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu, 

w dniu 12 sierpnia 2010r. 
 

 
Sesja odbywała się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 16oo – 1840 

 

1 .Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności  

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek. Powitał radnych oraz gości 
zaproszonych, po czym stwierdził na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do 
podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na sesji obecnych było 10 radnych. Lista obecności radnych oraz gości załączona została do 
protokołu.  

 
 2. Przyjęcie porządku obrad  
 
Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenie następujących zmian do porządku obrad :  

 
· wycofanie z proponowanego porządku obrad pkt. 10 tj uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości dotyczy nieruchomości przy ul. Kościuszki. Wpłynęło w tej 
sprawie pismo od osób zainteresowanych i po rozpatrzeniu pisma sprawa ponownie trafi 
pod obrady.  

  
Sekretarz wniósł o uzupełnienie porządku obrad o dwie uchwały : 

· uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 5 w budynku 
komunalnym nr 1 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem 
w użytkowanie wieczyste działki nr 3030/17 o powierzchni 862 mkw. 

· uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości niezabudowanej położonej w Ogrodzieńcu – Cementowni. 

 
Powyższe wnioski zostały poddane pod głosowanie :  
  

1) wniosek o wycofanie uchwały z obrad został przyjęty jednomyślnie - 10 glosami, 
 

2) Wniosek uzupełnienie obrad o uchwałę w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu 
mieszkalnego nr 5 w budynku komunalnym nr 1 oraz udziałów w częściach wspólnych 
tego budynku wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 3030/17 o 
powierzchni 862 mkw. został przyjęty 10 głosami .Uchwałę wprowadzono do pkt. 18 
porządku obrad, 

  
3) Wniosek uzupełnienie obrad o uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu prawa użytkowania wieczystego nieruchomości niezabudowanej położonej w 
Ogrodzieńcu – Cementowni - został przyjęty 10 głosami .Uchwałę wprowadzono do pkt. 
19 porządku obrad  
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Porządek obrad ze zmianami został przyjęty przez radnych jednomyślnie 10 głosami i przedstawiał 
się następująco: 
 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 
2) Przyjęcie porządku obrad. 
3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4) Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
5) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XXX/216/2008 z dnia 6 

listopada 2008 r. w sprawie Planu Odnowy Miejscowości Giebło 
6) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ryczów  
7) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Podzamcze  
8) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 8 w 

budynku komunalnym nr 7 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z 
oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 3030/12 o powierzchni 1407 mkw. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości  
10) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości od 

osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na pozyskanie terenów na 
cele publiczne 

11) Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej na realizację zadania pn.: „Projekt 
budowy chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Giebło Kolonia” 

12) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania pn.: „Projekt budowy 
chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Giebło Kolonia”. 

13) Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej na realizację zadania pn.: „Projekt 
budowy chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 (ul. Wojska Polskiego) w 
miejscowości Podzamcze” 

14) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania pn.: „Projekt budowy 
chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 (ul. Wojska Polskiego) w miejscowości 
Podzamcze” 

15) Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 
budżetu Miasta i Gminy Ogrodzieniec za pierwsze półrocze roku budżetowego 

16) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 11 do uchwały budżetowej na 2010 rok 
17) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2010 rok.  
18) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 5 w 

budynku komunalnym nr 1 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z 
oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 3030/17 o powierzchni 862 mkw. 

19) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu prawa 
użytkowania wieczystego nieruchomości niezabudowanej położonej w Ogrodzieńcu – 
Cementowni. 

20) Interpelacje i zapytania radnych. 
21) Wnioski , zapytania i oświadczenia.  
22) Zamkniecie obrad. 

Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
  

Protokół z sesji Rady LVI/2010 z dnia 22 lipca 2010 r. został przyjęty przez radnych bez uwag, 
jednomyślnie. Za jego przyjęciem głosowało 10 radnych. 
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Ad. 4  
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
 
31 maja w siedzibie spółki Przedsiębiorstwo Komunalne „Ogrodzieniec” odbyło się posiedzenie Rady 
Nadzorczej, na którym podsumowano rok 2009. W dniach 31.05 i 15.06 br. obyły się również Walne 
Zgromadzenia Wspólników, na których podjęto uchwały dotyczące sprawozdań oraz absolutorium 
dla Rady Nadzorczej i Zarządu za rok ubiegły. Po przeanalizowaniu sytuacji w spółce oraz po 
zapoznaniu się z uwagami wspólnot mieszkaniowych dotyczącymi pracy Zarządu podjęto Uchwałę o 
nie udzieleniu 
 Absolutorium  
1 czerwca odbyło się spotkanie z właścicielami „starych” garaży przy ul. Słowackiego. Na spotkaniu 
omawiano plany Gminy w związku z inicjatywą budowy kompleksu nowych garaży.  
1 czerwca odbyło się Walne Zgromadzenie Spółdzielców GS „Samopomoc Chłopska”, na którym 
podsumowano rok 2009. Zarząd Spółdzielni otrzymał absolutorium.  
W dniach 2 i 16 czerwca w  Sądzie  Okręgowym  w  Częstochowie  w  Wydziale  Cywilnym  odbyła  się 
rozprawa z powództwa p. Mirosława Kostrzewy – Prezesa spółki „Eko Harpoon” z Cząstkowa 
Mazowieckiego, a jednocześnie współwłaściciela firmy „Juta” (wspólnik gminy w spółce Jurajski Park 
Wodny) o rzekome naruszenie dóbr osobistych przez Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec. Po 
trwającym prawie dwa lata procesie Sąd oddalił pozew. W uzasadnieniu wyroku Sąd argumentował, 
że Burmistrz wypowiadając się na temat Spółki Jurajski Park Wodny był do tego uprawniony jako 
przedstawiciel gminy i choć mogło to być niewygodne dla pana Mirosława Kostrzewy, to nie naruszył 
on jego dóbr osobistych.  
6 czerwca w Szczekocinach na Powiatowym Przeglądzie Kapel i Zespołów Śpiewaczych I miejsce 
zdobył Zespół Folklorystyczny „Wrzos” z Ryczowa Kolonii, który otrzymał nominację do udziału w 
Ogólnopolskim Festiwalu Kapel i Śpiewaków Ludowych w Kazimierzu.  
7 czerwca w siedzibie Polskiego Radia w Katowicach odbyło się uroczyste wręczenie nagród dla 
laureatów konkursu „EkoAktywni 2010” zorganizowanego przez WFOŚiGW w Katowicach. Grupa 
młodzieży ze Szkoły Podstawowej nr 1 w Ogrodzieńcu, biorąca udział w konkursie, zdobyła nagrodę 
„Zielony Czek” w wysokości 5.000zł.  
10 czerwca w Sosnowcu w Centrum Prasowym „Polskapresse” odbyło się spotkanie 
współorganizowane przez Dziennik Zachodni i WFOŚiGW w Katowicach w sprawie problemów 
związanych z gospodarką odpadami komunalnymi. Gminę Ogrodzieniec reprezentował Burmistrz 
Miasta i Gminy.  
10 czerwca odbyło się podsumowanie Projektu „Cztery pory roku na zajęciach dodatkowych w naszej 
szkole” realizowanego w SP nr 1 w Ogrodzieńcu ze środków EFS. Dzięki Projektowi było możliwe 
zorganizowanie zajęć pozalekcyjnych dla młodzieży szkolnej. Wśród nich były m.in. zajęcia teatralne, 
muzyczne, plastyczne, ekologiczne, j. angielskiego. 13 czerwca w OSP Ryczów obchodzono 80-lecie 
istnienia jednostki. W czasie uroczystości przekazano wyremontowane dwa samochody (STAR 266 
oraz Ford Transit). 
14 czerwca odbyło się posiedzenie komisji Rady Miejskiej, na które zaproszono dyrektora 
Regionalnego Ośrodka Badań i Dokumentacji Zabytków. Na spotkaniu omówiono obowiązki gminy w 
zakresie ochrony i opieki nad zabytkami oraz szczególne formy ochrony wynikające z ustawy. Obiekty 
zabytkowe w Podzamczu tj.: Zamek, Góra Birów, Sanktuarium Matki Bożej Skałkowej, kapliczka oraz 
linia umocnień z okresu II wojny światowej są jednymi z najatrakcyjniejszych w województwie śląskim 
i dlatego powinny być chronione przed niekontrolowaną ingerencją w krajobraz i otoczenie tych 
obiektów.  
16 czerwca w Mokrusie i 17 czerwca w Ryczowie Kolonii odbyło się zebranie z mieszkańcami 
promujące LGD „Perła Jury”.  
22 czerwca w Starostwie Powiatowym w Zawierciu odbyło się spotkanie w sprawie realizacji projektu 
szerokopasmowego dostępu do Internetu w gminach powiatu zawierciańskiego. Omówiono dalsze 
losy projektu w sytuacji, gdy gmina Włodowice zamierza odstąpić od uczestnictwa w projekcie. 
Odstąpienie jednej z gmin może spowodować utratę dofinansowania przez wszystkie gminy. Na 
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spotkaniu pozostali beneficjenci wyrazili opinię o potrzebie kontynuacji projektu i znalezienia 
pozytywnego rozwiązania.  
23 czerwca na Zamku Ogrodzienieckim w Podzamczu odbyło się podsumowanie projektów 
realizowanych przez Centrum Inicjatyw Lokalnych w Zawierciu, które obejmowały kursy języka 
angielskiego oraz warsztaty teatralne.  
25 czerwca we wszystkich szkołach Gminy odbyło się zakończenie roku szkolnego. Wakacje 
rozpoczęło 656 uczniów szkół podstawowych i gimnazjum. W roku szkolnym 2009/2010 Nagrodami 
Burmistrza zostali wyróżnieni najlepsi uczniowie kończący szkoły podstawowe i gimnazjum. Są to: 
Aleksandra Krakowiak, Daniel Gębala, Dagmara Maj ze Szkoły Podstawowej nr 1 w Ogrodzieńcu, 
Milena Kowalska, Anna Feliszewska ze Szkoły Podstawowej w Ryczowie, Anna Widawska ze Szkoły 
Podstawowej w Gieble, Tomasz Galiński, Kamil Kowalczyk i Karolina Szota z Gimnazjum w 
Ogrodzieńcu.  
W  dniach  28  czerwca  –  5  lipca  młodzież należąca do Dziecięco- Młodzieżowej Orkiestry Dętej w 
Ogrodzieńcu, działającej przy MGOK, uczestniczyła w warsztatach muzycznych połączonych z 
wypoczynkiem w Węgierskiej Górce. 
 12 lipca w siedzibie Zespołu Parków Krajobrazowych Województwa Śląskiego odbyło się posiedzenie 
rady opiniującej przedsięwzięcia przyrodnicze i turystyczne na terenie Parku Krajobrazowego Orlich 
Gniazd. W spotkaniu uczestniczył I wicewojewoda śląski Stanisław Dąbrowa oraz wójtowie, 
burmistrzowie gmin położonych w granicach Parku. Omówiono przygotowany przez Zespół Parków 
projekt związany z ochroną walorów przyrodniczych na terenie gmin. 
 15 lipca w Szkole Podstawowej w Podzamczu odbyło się spotkanie Burmistrza z mieszkańcami 
Podzamcza, na którym omówiono propozycję objęcia ochroną walorów krajobrazowych i 
przyrodniczych sołectwa oraz objęcie szczególną ochroną Zamku Bonerów, 
Góry  Birów  i  Sanktuarium  MB  Skałkowej.  Jedną z  takich  form  ochrony  jest  objęcie  tych  terenów  
Parkiem Kulturowym, co w praktyce oznacza, że ochrona krajobrazu i zabytków jest w pełni 
kontrolowana przez Gminę. Ustanowienie Parku Kulturowego może być formą dużej promocji 
miejscowości, a miejscowość może mieć pierwszeństwo w pozyskiwaniu środków z UE i Budżetu 
Państwa. Niestety, w gorącym okresie przedwyborczym nie udało się przekonać mieszkańców do 
pomysłu. Zebrani mieszkańcy wyrazili sprzeciw, w związku z czym Burmistrz odstąpił od tej formy 
promocji miejscowości.  
21 lipca w MOK Zawiercie odbyłysię powiatowe obchody Święta Policji, w których uczestniczył obok 
Komendanta Powiatowego KPP w Zawierciu, zastępca Komendanta Wojewódzkiego Policji w 
Katowicach podinsp. Andrzej Kukuła. Na uroczystej akademii wyróżniający się funkcjonariusze 
otrzymali awanse i odznaczenia państwowe i resortowe. Wśród awansowanych był kierownik PP w 
Ogrodzieńcu – mł.asp. Jacek Haas, który otrzymał nominację na starszego aspiranta.  
25 lipca na boisku sportowym w Gieble odbyły się zawody sportowo-pożarnicze. W kategorii drużyn 
strażackich zwyciężyła drużyna OSP Gulzów, w kategorii drużyn młodzieżowych zwyciężyła drużyna z 
Ryczowa Kolonii. Obydwie drużyny będą reprezentowały Gminę na powiatowych zawodach 
pożarniczych w Wierbce w dniu 28 sierpnia br.  
29 lipca zakończyła się oficjalnie przebudowa ulicy 1 Maja w Ogrodzieńcu.  
30 lipca odbyły się wojewódzkie uroczystości Święta Policji w Katowicach. Na uroczystości dokonano 
odznaczenia srebrnym medalem za 
 zasługi dla Policji Wójta z Żarnowca oraz Burmistrzów Pilicy i Ogrodzieńca. 
 31 lipca w Gulzowie odbył się festyn zorganizowany przez OSP 
Gulzów. Organizatorzy przygotowali wiele atrakcji dla najmłodszych i dorosłych, a wieczorem odbyła 
się zabawa taneczna.  
1 sierpnia obchodziliśmy 66 rocznicę Powstania Warszawskiego. O godzinie 17.00 rozległy się syreny 
strażackie OSP.  
2 sierpnia w Szkole Podstawowej w Ryczowie odbyło się spotkanie z rodzicami dzieci w wieku 3-5 lat, 
zainteresowanych uruchomieniem oddziału przedszkolnego w Ryczowie. Z uwagi na niewystarczającą 
liczbę dzieci otwarcie takiego oddziału odłożono w czasie. Dla uruchomienia oddziału przedszkolnego 
Gmina musi przeznaczyć środki na doposażenie szkoły oraz zatrudnienie dodatkowego personelu. Z 
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punktu widzenia gminy wskazane jest, aby oddział liczył powyżej 20 dzieci, ponieważ przy mniejszej 
liczbie dzieci jest to przedsięwzięcie nieuzasadnione. 
 3 sierpnia w Starostwie Powiatowym w Zawierciu odbyło się spotkanie w sprawie realizacji projektu 
umożliwiającego szerokopasmowy dostęp do Internetu. Było to kolejne spotkanie, na którym 
omówiono aktualną sytuację. 
 6 sierpnia przystąpiono do czynności odbiorowych remontu Szkoły Podstawowej w Ryczowie. W 
ramach inwestycji wykonano modernizacją instalacji grzewczej i kotłowni, ocieplono ściany 
zewnętrzne i wymieniono okna. Wykonano nowy węzeł sanitarny wyposażony w natryski i umywalki 
zasilane z kolektorów słonecznych. Na spotkaniu inspektorzy wraz z inwestorem i projektantem 
dokonali oględzin wykonanych prac. Zgłoszono usterki do poprawy, które wykonawca zobowiązał się 
wykonać przed rozpoczęciem roku szkolnego.  
6 sierpnia odbył się odpust parafialny w Kościele pw. Przemienia Pańskiego w Ogrodzieńcu. W 
uroczystości uczestniczył Biskup pomocniczy Diecezji Sosnowieckiej ks.Piotr Skucha oraz księża z 
sąsiednich parafii. Parafialne święto uświetnił koncert Dziecięco- Młodzieżowej Orkiestry Dętej  
Gmina Ogrodzieniec zajęła 57 miejsce (4 w województwie śląskim) w kategorii gmin miejsko- 
wiejskich w rankingu Samorządów 2010 przeprowadzonym przez dziennik Rzeczpospolita. Ranking 
został przeprowadzony w dwóch etapach. W etapie pierwszym wybierano gminy, które najlepiej 
zarządzały swoimi finansami w latach 2006-2009 i najwięcej inwestowały.  
  
W wyniku przetargu z dniem 1 lipca br. obsługę bankową budżetu Gminy Ogrodzieniec przejęło PKO 
BP. Podatki oraz wszelki należności na rzecz gminy należy zatem wpłacać do PKO. Nowy numer 
rachunku podany został na stronie internetowej Urzędu oraz zostanie on umieszczony w Gazecie 
Ogrodzienieckiej.  
 
Dowóz dzieci do szkół – z dniem 1 września dzieci dowożone będą przez PKS Myszków. Przewoźnik 
ten został wybrany w drodze przetargu. 
 
W Urzędzie MiG rozpoczęły się prace modernizacyjne w zakresie komputeryzacji wszystkich 
stanowisk pracy, potrwają one do końca roku. Powstanie w urzędzie nowa sieć komputerowa w 
ramach programu e-urząd w związku z tym wszystkie sprawy można będzie załatwiać również drogą 
elektroniczną. 
 
Ad. 5 
 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości Giebło na lata 
2010-2016 
  
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. Radni nie zgłosili 
uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości Giebło na lata 2010-2016 
- została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 10 radnych.  
Uchwale nadano Nr LVII/413 /2010 
  
  Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ryczów na lata 
2010 - 2016 
  
 Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ryczów na lata 2010 - 2016 została 
przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/414/2010 
 
 
 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_413_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_414_2010.pdf
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Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Podzamcze na lata 2010-
2016 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawi zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Podzamcze na lata 2010-2016 - została 
przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/415 /2010 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 8 w budynku 
komunalnym nr 7 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w 
użytkowanie wieczyste działki nr 3030/12 o powierzchni 1407 mkw. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 8 w budynku komunalnym nr 7 
oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste 
działki nr 3030/12 o powierzchni 1407 mkw- została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem 
głosowało 10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/416/2010 
 
Ad.9 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości  
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie zamiany nieruchomości - została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem 
głosowało 10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/417/2010 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości od osoby 
fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na pozyskanie terenów na cele publiczne 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości od osoby fizycznej na rzecz 
Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na pozyskanie terenów na cele publiczne - została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/418 /2010 
 
 
Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej na realizację zadania pn.: „Projekt budowy 
chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 (ul. Wojska Polskiego) w miejscowości Podzamcze” 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie pomocy finansowej na realizację zadania pn.: „Projekt budowy chodnika w ciągu 
drogi wojewódzkiej nr 790 (ul. Wojska Polskiego) w miejscowości Podzamcze” - została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/419/2010 
 
 
 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_415_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_416_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_417_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_418_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_419_2010.pdf
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Ad. 12  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania pn.: „Projekt budowy chodnika w ciągu 
drogi wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Giebło Kolonia”. 
 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji zadania pn.: „Projekt budowy chodnika w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Giebło Kolonia” - została przyjęta jednogłośnie, za jej 
przyjęciem głosowało 10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/ 420/2010 
 
Ad 13 
Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej na realizację zadania pn.: „Projekt budowy 
chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Giebło Kolonia” 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie pomocy finansowej na realizację zadania pn.: „Projekt budowy chodnika w ciągu 
drogi wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Giebło Kolonia” - została przyjęta jednogłośnie, za jej 
przyjęciem głosowało 10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/421/2010 
 
Ad. 14 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania pn.: „Projekt budowy chodnika w ciągu 
drogi wojewódzkiej nr 790 (ul. Wojska Polskiego) w miejscowości Podzamcze” 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji zadania pn.: „Projekt budowy chodnika w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 790 (ul. Wojska Polskiego) w miejscowości Podzamcze - została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/422/2010 
 
 
Ad. 15 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Miasta i Gminy Ogrodzieniec za pierwsze półrocze roku budżetowego 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta i 
Gminy Ogrodzieniec za pierwsze półrocze roku budżetowego została przyjęta jednogłośnie, za jej 
przyjęciem głosowało 10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/ 423 /2010 
 
Ad. 16 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 11 do uchwały budżetowej na 2010 rok 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie zmiany załącznika nr 11 do uchwały budżetowej na 2010 rok - została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/ 424 /2010 
 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_420_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_421_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_422_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_423_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_424_2010.pdf
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Ad.17 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2010 rok.  
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2010 rok - została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/425 /2010 
 
Ad.18 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 5 w budynku 
komunalnym nr 1 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w 
użytkowanie wieczyste działki nr 3030/17 o powierzchni 862 mkw. 
 
 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 5 w budynku komunalnym nr 1 
oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste 
działki nr 3030/17 o powierzchni 862 mkw. została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 
10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/ 426 /2010 
 
Ad. 19 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości niezabudowanej położonej w Ogrodzieńcu – Cementowni. 
 
Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości niezabudowanej położonej w Ogrodzieńcu – Cementowni została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 10 radnych. Uchwale nadano Nr LVII/427 /2010 
 
Ad. 20 
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Grażyna Gołuchowska – Mieszkańcy Podzamcza oraz turyści proszą pana Burmistrza o załatwienie 
kilku kursów w ciągu dnia autobusów Zakładów Komunikacji Miejskiej tzw. „Czerwonych” relacji 
Podzamcze-Zawiercie w związku ze wzmożonym ruchem turystycznym w gminie. Zgłaszają również, 
że pomiędzy godz. 20.00- 22.30 relacji Zawiercie-Podzamcze i pomiędzy godz. 19.10-21.00 z 
Podzamcza do Zawiercia żaden BUS nie kursuje. Proszą o uzupełnienie tej luki w rozkładzie jazdy. 
Natomiast o 19.00 i 19.05 jadą aż dwa BUSY. Proszą też, aby na przystankach były porozwieszane 
rozkłady jazdy wszystkich BUSÓW. Mieszkańcy Podzamcza proszą o wybudowanie po jednej stronie 
chodnika na ul. Krakowskiej. Panuje tam wzmożony ruch pieszy i samochodowy w związku z czym 
może dojść do wypadków.  
 
Jerzy Kołodziej - W Internecie pojawiają się informacje dotyczące działań burmistrza, który udzielił 
zgody na koncesje eksploatacji rud cynkowo- ołowiowych. Mieszkańcy oczekują obiektywnej 
informacji dotyczącej tej sprawy.  
 
Dariusz Ciołczyński – Mieszkańcy Cementowni i dzielnicy Żeberko pytają się co dalej z Izolacją, 
ponieważ były zakład w dalszym ciągu zostaje niebezpieczny.  
 
Grażyna Ławrenow – Proszę o wyjaśnienie mieszkańcom, dlaczego nie uwzględniono Fugasówki i 
Markowizny w planach odnowy miejscowości, pomimo że od początku kadencji proszę o remont 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_425_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_426_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LVII_427_2010.pdf
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chodnika przy ul. Bzowskiej, o ul. Krótką, czy plac zabaw dla dzieci. Mieszkańcy ul. Kochanowskiego 
proszą o założenie rynienek betonowych odwadniających wzdłuż ulicy, które będą zapobiegać 
zalewaniu posesji.  
 
Grzegorz Wałek – Zaapelował o podjęcia działań zmierzających do spowolnienia ruchu na ul.1 Maja, 
gdyż niektórzy kierowcy jeżdżą zbyt szybko i przekraczając dozwoloną prędkość stają się zagrożeniem 
dla innych użytkowników jezdni.  
 
Burmistrz w odpowiedzi na interpelacje poinformował:  
Dodatkowe autobusy – gmina nie dopłaca do komunikacji świadczonej przez firmy przewozowe. O 
częstotliwości i liczbie linii decydują pasażerowie i rachunek ekonomiczny. Uruchomienie 
dodatkowych kursów jest możliwe, ale gmina musiałaby za nie zapłacić. Jeśli będzie taka wola 
mieszkańców, to należy dokonać korekty budżetu i wydzielić środki na ten cel. Porozmawiam z 
właścicielami busów o dodatkowych kursach. 
 Chodnik przy ul. Krakowskiej w Podzamczu – zarządca drogi Powiatowy Zarząd Dróg wielokrotnie 
informował gminę o braku środków na jakąkolwiek nową inwestycję przy drogach powiatowych. 
Zwracaliśmy się o budowę chodników: w Kiełkowicach (ul. Turystyczna), w Gieble (ul. Edukacyjna, ul. 
Częstochowska), w Mokrusie (ul. Leśna), Ryczowie (ul. Ogrodzie-niecka), Fugasówce (ul. Bzowska). Za 
każdym razem odpowiedź była negatywna. Poprosimy o chodnik przy ul. Krakowskiej, o uzyskanej 
odpowiedzi poinformuję, gdy tylko ją otrzymamy.  
Badania geologiczne – Burmistrz nie wydawał zgody na koncesję na eksploatację rud cynkowo-
ołowiowych na terenie naszej gminy. Wydana została jedynie pozytywna opinia dotycząca 
prowadzenia prac poszukiwawczych, które będą prowadzone wg koncesji wydanej przez Ministra 
Środowiska. Prace poszukiwawcze prowadzone będą w gm. Łazy i Zawiercie oraz w niewielkim 
stopniu w gm. Ogrodzieniec i Poręba. W Internecie rozsiewa ktoś nieprawdziwe informacje na ten 
temat. Zbliżają się wybory, więc straszenie kopalnią jest i będzie w najbliższych miesiącach jednym z 
elementów kampanii wyborczej. Niezależnie od tego czy gmina pozwoli czy nie, to badania będą 
przeprowadzone. Zasoby surowców naturalnych są dobrem narodowym. Każde państwo prowadzi 
badania geologiczne i nie może to być zależne od lokalnych kaprysów. Zawiercie i Łazy nie wydały 
pozytywnych opinii na temat poszukiwań złóż, a jednak prace poszukiwawcze będą prowadzone. 
Obecnie w Polsce poszukuje się różnych bogactw naturalnych m.in. gazu łupkowego, ropy naftowej, 
metali szlachetnych, gdyż obecna technika i metody badawcze stwarzają nieosiągalne wcześniej 
możliwości. Nasza gospodarka potrzebuje tej wiedzy, aby można się uniezależnić od innych państw. 
Burmistrz nie wydaje zgody na eksploatację. O tym czy w przyszłości powstanie zakład górniczy 
zdecyduje społeczeństwo.  
Fugasówka – Plan Odnowy Miejscowości dla Fugasówki zostanie opracowany w najbliższej 
przyszłości. Kolejne konkursy z PROW zostaną ogłoszone w przyszłym roku, zatem do tego czasu 
dokument powinien być uchwalony. Sprawa ul. Kochanowskiego zostanie przekazana do Zakładu 
Gospodarki Komunalnej.  
Izolacja – Przed sesją rozmawiałem ze Starostą na ten temat. Na chwilę obecną sytuacja jest 
następująca: został wybrany wykonawca robót, jednak trwają procedury odwołania złożonego przez 
jedną z firm biorących udział w przetargu. W najbliższych dniach odbędzie się posiedzenie komisji 
rozstrzygającej protesty w Krajowej Izbie Odwoławczej w Warszawie. Jeżeli odwołanie zostanie 
uwzględnione, to musi być przeprowadzona procedura ponownej oceny ofert i to przedłużyłoby 
rozpoczęcie prac na terenie byłego zakładu „Izolacja”, natomiast jeśli odwołanie zostanie odrzucone, 
to we wrześniu prace rozbiórkowe zostaną rozpoczęte. 
 Ruch  na  ul.  1  Maja  – Spowolnienie ruchu możliwe jest jedynie przez Policję, która będzie 
przeprowadzała kontrolę prędkości.  
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 Ad. 21  
Wnioski , zapytania i oświadczenia.  
 
Nie zgłoszono  
 
Ad. 22 
Zamknięcie obrad. 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Wałek 
dokonał zamknięcia LVII sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując wszystkim obecnym za udział. 


